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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszter úrho z

„Tényleg átalakítják a szakképzést? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Hónapok óta arról beszélnek, hogy hamarosan átalakítják a szakképzés rendszerét, amely az elmúl t

években jelentős fejlesztéseken ment keresztül és ennek követeztében egyre jobban alkalmazkodott
a gazdaság elvárásaihoz .

Kérdezem miniszter úrtól, hogy milyen irányba tervezik átalakítani a szakképzés rendszerét ?
Tételesen mely törvényeket, kormány és miniszteri rendeleteket kívánják módosítani? Milyen ú j
finanszírozási formákat, lehet ő ségeket kívánnak bevezetni az elkövetkezend őkben? Ezen a
szakterület mekkora összeg ű forráskivonást írtak elő és azokat a költségvetés mely sorairól
szeretnék elvonni? Milyen szakmai fórumokkal egyeztetnek a kérdésekben? Kormány tárgyalt a
vagy sem az elképzeléseiket, ha nem akkor mikor tervezik kormány elé vinni?

Tisztelettel várom írásbeli válaszát!

Érkezett: 2e11 MÁJ 2 4.

Budapest, 2011 . május 24 .

Sós Tamás
(MSZP )

országgyűlési képviselő
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